
 

 

Valberedningens förslag till uppdrag inom Ackjan-
Pulkans samfällighetsförening  

Årsstämma 2025-04-28 
 
 

Valberedningen har i år bestått av 4 personer, från Ackjan/Nydalavägen, Ackjan/Skidspåret, 
Pulkan/Skidspåret och Pulkan/Berghemsvägen.   
 
Förutsättningarna för valberedningens arbete är att 18 funktioner ska besättas årligen: 
 

• 6 styrelseledamöter 

• 4 styrelsesuppleanter 

• 2 revisorer 

• 2 revisorssuppleanter 

• 4 valberedningsledamöter 

• till dessa uppgifter kommer också deltagande olika arbetsgrupper.  
 
Som tidigare valberedningar informerat om betyder det i princip att varje fastighet bör vara 
beredd att medverka i någon av ovanstående funktioner vart 3:e år. Vissa funktioner är 
förstås mer tids- och ansvarskrävande än andra och där krävs en insats ungefär vart 5:e år. 
Därtill kommer att det inte alltid är rimligt att äldre medlemmar ska behöva ställa upp.  
 
Under året har några fastigheter bytt ägare, och vi är glada över att några av de nyinflyttade 
har åtagit sig att delta i styrelsearbetet.  
 
Enligt stadgarna ska ordförande utses av stämman, och Mathias Ogenblad utgås förra året 
till att vara ordföranden i 2 år, alltså fram till 2026. I övrigt ska styrelsen själv konstituera sig, 
och alltså själv utse ekonomiskt ansvarig och sekreterare. Vi har dock lämnat förslag på 
ordinarie ledamöter i styrelsen som kan tänka sig att åta sig dessa uppgifter.  
 
   
Umeå i april 2025  
 
Valberedningen 
Viola Boström, Johan Brydsten, Martin Rosvall och Frida Sundström 
  



 

 

 
 
 
 

Styrelse ordinarie Mattias Mattson Omval 2 år 
Styrelse ordinarie Anderz Andersson Omval, ekonomiskt ansvarig 2 år 
Styrelse ordinarie  Edvin Nordell Nyval, sekreterare  2 år 
Styrelse suppleant Doris Kesek Omval 2 år 
Styrelse suppleant Karin Sandström Nyval 2 år 
Revisor ordinarie Per Olofsson Omval 1 år 
Revisor ordinarie Karl Larsson Nyval 1 år 
Revisor suppleant  Olle Sundström Omval 1 år 
Revisor suppleant Cecilia Franzen Nyval  1 år 

 
 
Vi som arbetat i valberedningen i år kan tänka oss att fortsätta ett år till.  
 
Med vänliga hälsningar 
Valberedningen  


